

CANADIAN BANKERS ASSOCIATION

Suite 600, The Exchange Tower
P.O. Box 348, 2 First Canadian Place
Toronto, Ontario
Canada M5X 1E1
Tel: (416) 362-6092 Fax: (416) 362-8903

Professional Services

The Canadian Bankers Association (CBA) is one of Canada's largest industry associations, with over 150 employees representing the views of the more than 60 chartered banks in the country. With offices in eight Canadian major cities, and one in Washington, D.C., the CBA promotes the interests and image of its members to a wide variety of external groups, including all levels of government, public interest groups and the media, as well as to the general public. Through its educational arm, the Institute of Canadian Bankers, the association provides training programs to the banking industry.



ASSOCIATION DES BANQUIERS CANADIENS

Bureau 600, The Exchange Tower
C.P. 348, 2 First Canadian Place
Toronto (Ontario)
Canada M5X 1E1
Téléphone : (416) 362-6092 Télécopieur : (416) 362-8903

Services professionnels

L'Association des banquiers canadiens est l'une des associations professionnelles les plus importantes au Canada. Elle compte plus de 150 employés qui représentent plus de 60 banques à charte du pays. L'Association a des bureaux dans huit grandes villes canadiennes et un à Washington (D.C.), d'où elle fait avancer les intérêts et l'image de marque de ses membres auprès d'une grande variété de groupes externes. Parmi ces derniers, l'on compte tous les paliers de gouvernements, des groupes d'intérêt public, les médias ainsi que le grand public. Par l'intermédiaire de sa branche éducative, à savoir l'Institut des banquiers canadiens, l'Association offre des programmes de formation à l'industrie bancaire.